
Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

Mødested:  Selskabslokalet Rughaven 7  

Mødetidspunkt: 11.11.2021 KL. 18.30  

Deltagere: SLN, PB, GG, OS, AH, PF, CV OG TH. Besøg af teamleder Stefan Knudsen. 

Afbud: SF 

  

Referent:   Tina Holm 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt men med to ekstra punkter 
 

2. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

3. Oplæg til ”forventningsafstemning” mv 
Vi skal alle tænke over, hvad det betyder for den enkelte at være i en 
bestyrelse, og hvilke kompetencer vi hverisær kan tilføre. Der blev udleveret en 
lille pjece med gode råd. Sendes til Christian senest 1/12. 
 

4. Julecafé, bestyrelsens julegaver og julekonkurrence 
Vi blev enige om, at pga. den aktuelle Covid 19-situation aflyses julecaféen. 
Julekonkurrencen består, og vi mødes den 16/12 kl.16 ved selskabslokalet, går 
en tur og finder vinderne; Christian sørger for prømier. Bestyrelsens julegaver 
står Tina for og de bestilles så vi har dem til mødet den 7/12. Vivabolig holder 
juletræ den 11/12 2021. 
 

5. Beboerønske: etablering af et ekstra kælderrum under Hørhaven 8-
12  
En beboer har ønsket at få etableret et ekstra kælderrum i Hørhaven 8-12, da 
hendes ejet kælderrum er meget smalt og småt. Vi blev enige om, at hun kan 
tilbydes at leje et af de eksisterende ekstrarum - så ingen ekstra kælderrum. 



 
 

6. Tilbud fra Legepladsmanden 
Vi har godkendt tilbuddet om supplerende redskaber til Gård 2, og arbejdet kan 
sættes i gang. 

 
7. Tyveri/indbrud 

Et oplagt emne til et kommende temamøde kunne være tyveri: hvad gør vi for at 
stoppe indbrud? Der har desværre været nogle episoder med den slags 
indenfor den seneste tid i kælderrum i flere blokke. Der kunne inviteres én fra 
politiet, der kunne komme med gode råd, hvad kan beboerne selv gøre, meld 
dig evt. til nabohjælps-ordningen. Vi laver et møde efter nytår, hvor vi skal have 
lavet information (ti gode råd på skrift) og tale om forebyggelse og medansvar. 
 

8. Siden sidst 
CV orienterer omkring afholdte møder i Viva og OB. Filtre til de affugtere, 
beboerne har lånt, serviceres af afdelingen. Ipads til Peter og Stine skulle snart 
være klar. Arbejdet med fartbump, spejle og træer er færdiggjort.  
 
 

9. Eventuelt, herunder dato for næste møde 
Næste møde 7/12: vi afslutter året med æbleskiver og gløgg. I år 2022 skal vi 
have inviteret YouSee og Norlys til et info-møde for beboerne omkring internet 
og tv, hvis corona-pandemien tillader det.  
 

  

 

                         ____________________       
       Tina Holm                
       Referent 

 

 


